
Gestelde vragen tijdens bijeenkomsten subsidiëring vrijwilligersorganisaties 

 

Vraag:  Tot wanneer kan er subsidie voor 2024 aangevraagd worden, en hoe moet dat gebeuren? 

Antwoord: De officiële deadline voor aanvragen is 1 november.  
Aanvragen kunnen via een downloadformulier worden gedaan  
(klik hier voor het formulier ») 
 
Het ingevulde formulier kunt u per e-mail retourneren aan: 
- admoSD@gemeentemaashorst.nl 
Of per post naar:  

Gemeente Maashorst t.a.v. Domein Sociaal/Subsidies, Postbus 83, 5400 AB UDEN 

 
*De gemeente heeft aangegeven om dit jaar coulant met de datum om te gaan.  
Aanvragen tot uiterlijk 1 december worden ook nog meegenomen. 

Vraag:  Welke subsidie mogelijkheden zijn er en zit er verschil tussen sport en cultuur? 

Antwoord: Met de vaststelling van de Contourennotitie voor de Harmonisatie van het Subsidiebeleid 
zijn er 4 soorten subsidies: startsubsidie – waarderingssubsidie – prestatiesubsidie – 
burgerschapssubsidie. 
Deze  subsidiesoorten gelden voor alle beleidsterreinen.  

Vraag:  Is de hoogte van subsidie (in 2024) afhankelijk van het aantal leden? 

Antwoord: Nee, de subsidie van 2024 zal gelijk zijn aan de subsidie voor 2023 en geïndexeerd worden.  
Voor de vaststelling van de subsidies in 2025 wordt dit opnieuw bekeken, afhankelijk van het 
nieuwe beleid en de nieuwe subsidieregeling voor het betreffende beleidsterrein. 

Vraag:  Moeten verenigingen leden verplicht doorgeven? 

Antwoord: Ja, de gemeente heeft deze informatie nodig om de beschikking voor 2025 op te kunnen 
stellen. Het gaat hier om ledenaantallen, niet om ledenlijsten. Of de subsidie gebaseerd zal 
worden op het aantal leden is afhankelijk van het nieuwe beleid en de nieuwe 
subsidieregeling. 

Vraag:  Wat valt er onder cultuur? 

Antwoord: Hieronder vallen de amateurorganisaties, zoals de zangverenigingen, toneelverenigingen, 
muziekverenigingen, beeldende kunst. En ook alle professionele culturele organisaties, zoals 
Markant, Kunst&CO, de bibliotheek etc. 

Vraag:  Onder welk domein valt een heemkundevereniging? 

Antwoord: Dat is nog niet bekend en wordt nog nader bekeken.  

Vraag:  Is er voor de aanvraag ook nog sprake van een ‘Oud-Landerdse’ aanvraag of regeling? 

Antwoord: Nee die bestaat niet meer, voor alle aanvragen hanteren we 1 formulier, zie hierboven. 

Vraag:  Onze stichting of vereniging kan niet alle vragen in het aanvraagformulier beantwoorden, 
wat nu? 

Antwoord: Iedere aanvraag dient zo compleet mogelijk ingevuld te worden.  Vragen die niet van 
toepassing zijn, hoeven uiteraard niet beantwoord te worden. Vragen die niet beantwoord 
kunnen worden zullen door onze adviseurs beoordeeld worden en waar nodig zullen zij 
contact opnemen met de aanvrager. 

Vraag:  Welke indexering wordt er gebruikt voor de subsidies 2024? 

Antwoord: De subsidiebedragen voor 2024 zijn vastgesteld met een indexering van 4,22%. Dit is de LPO 
index die ook voor de gemeentebegroting wordt gehanteerd (LPO = Loon Prijs Ontwikkeling). 
 

Vraag:  Moet ik bij mijn subsidieaanvraag zelf de indexering optellen in de aanvraag? 

Antwoord: Nee zoals hierboven aangegeven past de gemeente de indexering automatisch toe bij de 
toekenning van het subsidiebedrag. 

Vraag:  Wordt er ook rekening gehouden met bijzondere prijsstijgingen (bijv. diervoer of specifieke 
grondstofprijzen) bij het bepalen van de hoogte van de subsidie? 

Antwoord: Nee, de gemeente past één indexpercentage toe, de LPO-index van 4,22% 
 

https://www.gemeentemaashorst.nl/data/downloadables/2/5/0/0/form-av_eenmalig-sr-vo-def.pdf
mailto:admoSD@gemeentemaashorst.nl


Vraag:  Mag je gebruik maken van sponsoring voor extra financiële ondersteuning, zonder dat je 
gekort wordt op subsidie? 

Antwoord: Ja dat mag en heeft geen enkele consequentie voor de subsidie. 
De subsidie wordt verstrekt als een waardering voor de activiteit(en) die uitgevoerd worden. 

Vraag:  Wordt er ook rekening gehouden met verenigingen zonder een eigen accommodatie, maar 
die wel kosten voor de huur maken? 

Antwoord: Voor de huurkosten wordt een apart accommodatiebeleid ontwikkeld en daaraan gekoppeld 
een subsidieregeling voor de subsidiëring in de huurkosten. 

 

Vraag:  Mogen verenigingen meedenken en input geven bij het opstellen van het nog te maken 
beleid? 

Antwoord: Dit is afhankelijk van de beleidsmedewerker. Wanneer dit wel mogelijk blijkt dan zal de 
medewerker contact opnemen met de partijen 
 

Vraag:  Moet er voor 2025 altijd een aanvraag worden ingediend? 

Antwoord: Ja maar hierover worden de organisaties te zijner tijd op de gebruikelijke manier 
geïnformeerd.  

Vraag:  Wie is aan zet bij het zorgen voor een definitieve beschikking? 

Antwoord: De gemeente is hierin leidend. 

Vraag:  Wat is er waar van het gerucht dat gemeente Maashorst koffie en thee in Buurthuizen gratis 
wil maken? 

Antwoord: Dit is op dit moment niet aan de orde. Wethouder van den Broek geeft aan dat er naar 
allerlei opties wordt gekeken met als doel ‘meer reuring en verbinding’ te krijgen in de wijken. 
Dit zou er voorbeeld een kunnen zijn. Hier is nog geen besluit in genomen. 

 


